

CSSOPE Egypt 2023

Egypt Session - China Sourcing Summit On Petroleum & Chemical Equipment
埃及采购专场 — 中国石油化工装备采购国际峰会

15-16 / 2 / 2023 Cairo, Egypt 埃及 · 开罗

Building New Business in Egypt under the Belt and Road Initiative

借一带一路东风 · 拓展埃及新业务

Exhibition + Networking Meeting + Business Engagement Visiting

设备展览 + 会议对接 + 商务考察

www.petroequipsourcing.com



走进埃及
Next Destination Egypt



topco

The Oriental Pro-Energy
Consulting Organization
东方尚能咨询机构



Brief Introduction 活动背景

- 埃及在“一带一路”沿线地带占据重要地理位置，是中国重要合作伙伴；
 - 油气是埃及经济支柱产业之一，同时也是非洲燃料需求和炼油能力最大的国家；
 - 埃及和中国在能源和石油天然气工业领域开展合作的前景广阔；
 - 埃及已经与国际石油企业（IOCs）签署了51个协议；
 - 埃及石油天然气行业将吸引272亿美金的投资；
 - 地中海特大项目Zohr、北亚历山大港、Nooros和环礁油田产量高达日65亿立方英尺；
 - 埃及新发现油气61处，其中原油43处，天然气18处；
 - 埃及与国际石油公司签署了12项新的石油和天然气勘探协议；
 - 埃及在地中海、苏伊士湾、尼罗河三角洲、西部沙漠和西奈半岛获得了几处开采权。
- Egypt is located in an important position in the Belt and Road, and is an important partner of China.
 - Egypt has large demand of oil and gas and has the most refining capacity in Africa.
 - Egypt and China have broad prospects for cooperation in energy and oil and gas industries
 - Egypt has signed 51 agreements with the International Petroleum Corporation (IOCs).
 - Egypt's oil and gas industry will attract \$27.2 billion investment.
 - There are 61 new oil and gas discoveries in Egypt.
 - Egypt signed 12 new oil and gas exploration agreements with IOCs.



SUPPORTED BY



埃及石油展（EGYPS）将于2023年2月13-15日举办，将聚集全球450家参展商，30,000名油气专业人士。东方尚能咨询机构（Topco）将组织中国企业参展，另外展期结束后将组织“埃及采购专场—中国石油化工装备采购国际峰会（CSSOPE Egypt 2023）”，2023年2月13-15日在埃及开罗举行，组织拜访当地业主、工程公司，参观考察项目。CSSOPE Egypt 2023是国内首个为埃及石油石化行业采购商与中国供应商搭建的专业交流对接平台，由东方尚能咨询机构（Topco）和埃及Enppi工程公司联袂合作，为国内优秀设备服务供应商打开埃及乃至北非市场油气石化业务、取得该区域采购订单提供市场机会。

Egypt Petroleum Show(EGYPS 2023) will host 450 international companies delivering a unique and vital platform for industry interaction and over 30,000 regional and international attendees. As a concurrent event, Egypt Session — China Sourcing Summit On Petroleum & Chemical Equipment (CSSOPE Egypt 2023) will be held in Cairo, Egypt, on February 15, 2023. During the summit, we will organize a visit to local owners, EPC companies and local project. CSSOPE Egypt 2023 is the first professional communication and docking platform for Egyptian purchasers in petroleum and petrochemical industry and Chinese suppliers, and it will provide a broad market opportunity for excellent equipment and service suppliers to open the Egyptian and even North African markets and obtain purchase orders in this region.

CSSOPE Egypt 2023 will provide an excellent approach for Egyptian owners and EPC companies to save time for selecting the best equipment and supplier to meet their long-term profit.

您将见到哪些埃及买家？

Who you will meet in Egypt:

埃及买家	职务
- 埃及石油部	炼化和运营副首席执行官
- 中国驻埃及使馆经商处	采购经理
- 埃及石油总公司 (EGPC)	项目经理
- Bapetco (Badr Eldin石油公司)	项目经理
- AGIBA石油公司	副总裁
- 埃及North Sinai石油公司	总裁
- ABB埃及公司	采购副总裁
- 埃及Enppi石油工程公司	采购副总经理
- 埃及Enppi石油工程公司	市场总监
- 埃及Enppi石油工程公司	MEA采购集团经理
- 施耐德电气埃及公司	董事会成员
- 施耐德电气埃及公司	总裁
- 埃及化学工业控股公司 (CIHC)	合同和采购经理
- 埃及全球技术服务公司 (GTS)	总经理
- BP埃及公司	仓库 / 物流总经理
- 埃及天然气控股公司 (EGAS)	项目采购经理
- 埃及石化控股公司 (ECHEM)	国家经理
- 西门子埃及公司	前采购经理、中东地区总经理
- YOKOGAWA埃及	海工运营总经理
- 阿布扎比国家石油公司	材料部门采购副总经理
- 埃及海洋石油服务公司	合同采购经理
- 埃及Rashid石油公司、埃及Burrulus天然气公司	战略采购经理
- Apex国际能源	战略采购总经理
- 埃及钻井公司	资产管理总监
- 埃及钻井公司	公使衔参赞
- 中萨钻井公司	三等秘书
- 中国驻埃及使馆经商处	总经理
- 中国驻埃及使馆经商处	商务开发经理
- WORLDCON 能源	高级项目经理
- WORLDCON 能源	中东北非总裁
- 德拉贡石油公司	埃及国家经理
- SCHNEIDER Electric	高级副总裁
- ABB	数字化总经理
- ABB	董事长兼总经理
- SIEMENS	董事长兼总经理
- ASEC AUTOMATION	
- PETROJET工程公司	

等等……更多接见厂家的埃及VIP采购人员正在不断确认中，敬请关注最终名单……



拟邀参与的中国供应商

Parts of Attendees - Chinese Suppliers :

- 杭州汽轮辅机有限公司
- 河间市飞龙锐拓钻头制造有限公司
- 隆华科技集团（洛阳）股份有限公司
- 山东鲁阳节能材料股份有限公司
- 创正电气股份有限公司
- 胜利油田孚瑞特石油钢管有限公司
- 扬州龙川钢管有限公司
- 江苏圣泰阀门有限公司
- 圣博莱阀门有限公司
- 上海福路流体设备技术有限公司
- 苏州纽威阀门股份有限公司
- 中国航空技术北京有限公司
- 中国石油技术开发公司
- Hangzhou Steam Turbine Auxiliary Equipment Co.Ltd.(HTAC)
- Hejian City Feilong Retop Rock Bit Manufacture Co Ltd
- Longhua Technology Group(Luoyang)Co.,Ltd.
- Luyang Energy-saving Materials Co.,Ltd.
- CZ Electric Co., Ltd.
- Shengli Oilfield Freet Petroleum Steel Pipe Co., Ltd
- YANGZHOU LONTRIN STEEL TUBE CO.,LTD
- SNY VALVE
- Sanbora Valve Co.,Ltd
- ARFLU
- NEWAY VALVE (SUZHOU) CO., LTD.
- AVIC International Beijing Company Limited
- China Petroleum Technology & Development Corporation



日程概览

Draft Agenda

2023年2月13日 星期一

14:00-19:00 埃及石油展 (EGYPS 2023) 参展或参观

2023年2月14日 星期二

10:00-19:00 埃及石油展 (EGYPS 2023) 参展或参观

2023年2月15日 星期三

16:00-20:00 CSSOPE埃及专场 —— 中国石油化工装备采购国际峰会
埃及之夜 —— 买家见面会暨答谢酒会

2023年2月16日 星期四

09:00-18:00 登门拜访客户

13 Feb, 2023 Monday

09:00-18:00 EGYPS 2023-Exhibit or Visit

14 Feb, 2023 Tuesday

09:00-18:00 EGYPS 2023 -Exhibit or Visit

15 Feb, 2020 Wednesday

16:00-20:00 Egypt Session - China Sourcing Summit On Petroleum & Chemical Equipment (CSSOPE Egypt 2023)
Egypt Night - Buyer & Supplier Cocktail Reception

16 Feb, 2023 Thursday

09:00-18:00 Visit Oil and Gas Giants in Egypt

(以上行程为预定方案，实施时有部分调整的可能。 The above itinerary is a predetermined plan, which may be partially adjusted.)

 诚邀您参与埃及代表团，抓住合作商机，即刻报名！
For more Information, Please Contact:



The Oriental Pro-Energy
Consulting Organization
东方尚能咨询机构

联系人：秦瑶（手机 158 0112 8545）

电 话：86-10-6779 7984

电 邮：crystalqin@topcoevents.com

官 网：www.petroequipsourcing.com

